
恒温干燥箱DHG-9011A

产品名称 恒温干燥箱DHG-9011A

公司名称 昆山千裕环保工程有限公司

价格 面议

规格参数 加工定制:否
品牌:上海表宏
型号:DHG-9011A

公司地址 江苏省苏州市昆山市经济技术开发区杨树路东方
罗马21号209

联系电话 86-051255172112/36906625/36906627 18605126111

产品详情

dhg型 电热恒温鼓风干燥箱 (dhg series heating and drying oven)

一、用途概述供工矿企业、化验室外、科研单位等作干燥、烘焙、熔腊、灭菌之用。二、产品特点1
、工作室采用优质钢板或不锈钢板。2
、微电脑智慧控温仪，具有设定，测定温度双数字显、定时、功率抑制和自整定功能，控温精确可靠。3
、热风循环系统由低噪声风机和风道组成，工作室内温度均匀。i.applications:it is applicable to such test as
drying,cure melt,sterilize in industrial and mining enterprises as well as in laboratory and scientific research
institute.ii.features:1 、 the working chamber is made of high quality sheet steel or corrosion-restistant stainless
steel,safe and easy to use.2 、 intelligent temperature controller is based microprocessor with pid parameters
controlling function.digital display of set and actual temperatures. high temperature controlling accuracy and
reliability.3 、 hot air circulation system is consist of low-noisy fan and optimal air duct, reaching a uniform
temperature inside the working chamber

本产品的加工定制是否，品牌是上海表宏，型号是DHG-9011A，类型是恒温干燥箱，材质是不锈钢内胆
，温度范围是RT+10-200（℃），功率是350W，工作室尺寸是250*250*250（mm），适用范围是工矿企业
、化验室、科研单位等作干燥、烘焙、熔腊、灭菌之用。
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